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Elnökjelölt 

Bemutatkozás 

Lillik Dóra vagyok, elsőéves pszichológia mesterszakos hallgató, 

Társadalom- és szervezetpszichológia specializáción. 

Tanulmányaimat 2020-ban kezdtem meg az ELTE Pedagógiai és 

Pszichológia Karán, ahol pszichológia szakos hallgatóként 

csatlakoztam a kar életébe, ezzel együtt a PPK közösségébe is. Az 

alapszakos tanulmányaim során az ötödik félévemet az Erasmus+ 

program keretein belül a berlini Freie Universität-en töltöttem, ezt 

követően pedig 2023-ban sikerült megszereznem a BA diplomámat. 

A 2024-es választáson programommal az elnöki pozícióért szeretnék indulni. 

Tapasztalatok 

A közösségekben való részvétel mindig is ösztönzőleg hatott rám, így a PPK-ra való 

felvételemet követően mindenképp szerettem volna valamilyen egyetemi csoporthoz, 

szervezethez csatlakozni. Sajnos a 2020-as évfolyam számára a járvány miatti lezárások a 

Gólyatábor és a Gólyahét elmaradását eredményezték, ez pedig sok szempontból nehezítette a 

tudományos- és közösségi életbe való beilleszkedést a karon. Szerencsére, az első pár hónapban 

szaktársaimmal több ismerkedős találkozót szerveztünk, ahol az idősebb hallgatók 

megismertették velem az Animátori Kör (AK) céljait és tevékenységét, így még abban az évben 

a csatlakozás mellett döntöttem.  

Az Animátori Kör az egyik legjobb hely volt arra, hogy fejlesszem a meglévő 

készségeimet és újakat sajátítsak el. Ezalatt a három év alatt kétszer, mint Gólyahét, egyszer, 

mint Gólyatábor csoportvezetőként volt szerencsém segíteni a gólyák beilleszkedését, emellett 

több képzést is volt alkalmam tartani a képződő animátorok számára. Itt tapasztaltam meg, hogy 

milyen fontos olyan készségeket elsajátítani, amik támogatják a csoportban való közös munkát, 

hiszen ez elengedhetetlen része annak, hogy minőségi eseményeket tartsunk, amik segítik a 

hallgatói életbe való aktív csatlakozást, és megismertetik a hallgatókkal az egyetemi 

lehetőségeket.  

A Hallgatói Önkormányzatban (HÖK) a munkámat 2020 végén kezdtem meg a 

Diákjóléti Bizottságban, mint Pályázati és kollégiumi ügyekért felelős referens. Ebben a 
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pozícióban több időszakban feleltem a kari pályázatok kiírásáért, bíráltam rendszeres szociális 

támogatásokat és segítettem a Mindenki Segít Napok szervezését. Akkori bizottsági 

elnökömmel két újítást is bevezettünk, a TDK-n elért helyezésért kapható ösztöndíjat és az 

előfinanszírozás lehetőségét. Ezek a tevékenységek ráébresztettek arra, hogy milyen fontos, 

hogy folyamatosan szélesítsük az elérhető támogatások körét a hallgatók számára. 

2023 májusa óta a Külügyi bizottság elnökeként folytattam munkámat a HÖK-ben. Ez 

a pozíció meglehetősen mélyvíz volt számomra, mert a bizottság munkájának átszervezése már 

régóta szükséges volt. Az elmúlt egy évben több újítást és célkitűzést is meg tudtunk 

fogalmazni, amelyek remélhetőleg a teljes idejű képzésben résztvevő külföldi hallgatók 

megfelelő érdekképviseletét is rendezni fogja. Itt nyílt alkalmam belelátni abba, hogy az 

érdekképviselet milyen sokrétűen tud zajlani, és milyen fontos, hogy minden lehetőséget 

figyelembe vegyünk, megismerjünk több megoldási módszert és ennek megfelelően új célokat 

tűzzünk ki. Ezalatt az év alatt elértük, hogy a HÖK folyamatosan két nyelven adja át a 

hallgatóknak szükséges információkat, elkezdtük az események kétnyelvű hirdetését, valamint 

elindítottuk a Nemzetközi Mentor Kört is, aminek segítségével a következő évben szeretnénk 

fellendíteni az integrációs eseményeket. 

 

Általános célok és motivációk 

A motivációm arra, hogy a következő évben én vezessem a HÖK munkáját elsősorban 

az, hogy szeretném továbbra is biztosítani a hallgatók számára azokat a lehetőségeket, amikben 

én is részesültem. Úgy gondolom, hogy a mostani HÖK nagyon jó alapokon működik, emiatt 

megválasztásom esetén szeretném fenntartani a jelenlegi működésünk menetét és a jó 

gyakorlatokat. Azonban minden szervezetben felmerülnek problémák és fontos, hogy minden 

új tapasztalatot és ötletet megfontoljunk, ezzel együtt pedig éljünk a változtatás lehetőségével. 

Az elmúlt évben a Szervezetfejlesztésért felelős alelnöki tisztség feladatai kitisztultak, ezáltal 

szeretném, hogy közösen kezdjük el a többi öntevékeny kör munkájának frissítését az 

Animátori Kör működése mellett, valamint szeretném, hogy olyan új témákat is be tudjunk 

hozni közösen, mint a társadalmi felelősségvállalás kérdése, vagy a mentális egészség kérdése 

a hallgatók körében. 

A Hallgatói Önkormányzat egyik kiemelten fontos feladata a hallgatók felé nyújtott 

folyamatos tájékoztatás minden tanulmányi, közéleti, nemzetközi lehetőségről, ehhez viszont 

fontos, hogy a közösségi média felületeken lépést tartsunk a megjelenő tartalmakkal. Ennek 
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érdekében szeretném, hogy a Kommunikációs Bizottsággal idén nagyobb hangsúlyt fektessünk 

a platformjaink megjelenésének fejlesztésére. Ehhez szeretném, hogy új fotókkal, grafikai 

elemekkel és egységes arculattal frissítsük a felületeinket, melyek segíthetik a hallgatók 

tájékozódását az információ áradatban. 

 

Átláthatóság, vélemények beépítése 

A hallgatói érdekképviseletet legjobban a hallgatók tudják végezni, azonban nem 

garantált, hogy a Hallgatói Önkormányzathoz minden vélemény, ötlet és probléma elér. Ennek 

szerintem két oka lehet, egyrészt a hallgatók tájékoztatása a munkánkról nem elég széleskörű, 

másrészt hiányoznak olyan platformok, ahol a véleményüket jelezni tudnák.  

Az első kérdés megoldására szeretném, hogy a következő évben nagyobb hangsúlyt 

fektessünk a hallgatói tájékoztatásra. Szeretném, hogy frissítsük tájékoztatóanyagainkat a 

munkánkról és a lehető legtöbb formában terjesszük ezeket online és offline felületeken, 

továbbá szeretnék Hallgatói Fórumot is tartani, ahol beszámolunk a tanulóknak az addig végzett 

tevékenységeinkről és kikérjük a véleményüket az őket érintő kérdésekben. Továbbá más 

HÖK-ök gyakorlatát követve szeretnék létrehozni a honlapunkon egy anonim visszajelző 

felületet, ahol a hallgatók folyamatosan tudnak véleményeket, ötleteket és problémákat 

megfogalmazni számunkra a munkánkról. A célunk ezzel az, hogy naprakészek legyünk a 

fejlesztésre szoruló területekből, és minden hallgató számára a lehető leggördülékenyebb és 

lehetőségekben gazdag egyetemi éveket biztosítsuk.  

Munkánk során elengedhetetlen, hogy hidat képezzünk a hallgatók és a PPK-n működő 

tanszékek, intézetek és irodák között. Mivel közös célunk az egyetem minden szereplőjével, 

hogy a karon általánosan befogadó, jó légkör legyen, fontos, hogy meghallgassuk mindenki 

ötletét a munkánkra vonatkozóan. Ezért is szeretném, hogy egy kérdőív formájában 

visszajelzést kérjünk az oktatóktól, egyetemi alkalmazottaktól arról, hogy milyen helyzetekben, 

kérdésekben lenne fontos, hogy részt vegyünk, mint HÖK. 

 

Nemzetköziesítés 

A Külügyi Bizottság céljait az elmúlt évben sikerült újra fogalmazni, és elindítani több 

új projektet is ezalatt az időszak alatt. Azonban ahhoz, hogy ezek a tervek megvalósuljanak, 
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fontos, hogy a bizottság munkáját a HÖK minden szintjén támogassuk, ezért szeretném, hogy 

a következő évben áttekintsük, hogy az egyes bizottságok által nyújtott szolgáltatásokat hogyan 

tudnánk a nemzetközi hallgatók javára fordítani, hiszen továbbra is kiemelten fontos, hogy 

segítsük integrációjukat és reprezentációjukat a karon. Szeretném továbbá, hogy a következő 

évben a HÖK-ben egy nemzetközi hallgató számára is tudjunk helyet biztosítani egy 

bizottságban. Ennek mentén szeretném, hogy a Nemzetközi Irodával továbbra is fenntartsuk a 

jó kapcsolatot és az együttműködést, és szeretném, hogy a következő évben az Orientációs hét 

programját mi is tudjuk támogatni ismerkedést segítő eseményekkel. 

Az elmúlt években több külföldi egyetem hallgatói csoportja is megkeresett minket 

azzal a céllal, hogy szeretnék meglátogatni az egyetemünket és megismerni a nálunk zajló 

oktatást. A következő évben szeretném, hogy a Külügyi Bizottsággal mi is ehhez hasonlóan 

tudjunk látogatást szervezni egy-egy külföldi egyetemre, ahol a hallgatók megismerhetnek egy 

másik oktatási rendszert és esetleg kedvet kaphatnak ahhoz, hogy részt vegyenek mobilitási 

programokban is. 

 

Tanulás, kapcsolattartás, együttműködés 

A munkánk végzéséhez fontos, hogy naprakészek maradjunk és folyamatosan 

fejlődjünk, ezért megválasztásom esetén tervezném, hogy továbbra is részt vegyünk a Hallgatói 

Önkormányzatok Országos Konferenciája (HÖOK) és ELTE Hallgatói Önkormányzata 

(EHÖK) által szervezett vezetőképzőkön. Emellett szeretném a többi részönkormányzattal 

erősíteni a kapcsolatot, folytatni a már jól működő együttműködéseket, valamint megkeresni az 

olyan lehetőségeket, amelyekkel tovább tudjuk egymás munkáját támogatni, akár események, 

tapasztalatok vagy eszközök szintjén. 

Fontosnak tartom, hogy továbbra is megtartsuk az együttműködő és közvetlen 

kapcsolatot a kari vezetéssel, dékáni vezetéssel, a Tanulmányi Hivatallal, a Kommunikációs 

Irodával és az Intézetekkel, mert közös célunknak tartom, hogy a hallgatók számára a lehető 

legjobb körülményeket teremtsük meg.  

 Lillik Dóra 

Elnökjelölt 
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Elnökhelyettes jelölt 

Bemutatkozás 

Könczöl Luca vagyok, harmadéves pszichológia alapszakos 

hallgató. Tanulmányaimat 2021-ben kezdtem meg az ELTE PPK-

n. A Hallgatói Önkormányzatba 2023-ban csatlakoztam, mint a 

Külügyi Bizottság Főmentora, amely munkám során részt vettem a 

Nemzetközi Mentor Kör elindításában. Ezt megelőzően elvégeztem 

az Animátori Kör-, a Delegált Kör- és az ESN ELTE képzéseit is. 

A közvetlen kari tevékenységeim mellett lehetőségem nyílt az 

Erasmus+ program keretén belül Írországban tanulnom egy félévet, 

amelynek köszönhetően, rendkívül sok tapasztalatot gyűjtöttem 

mind emberi, mind szakmai szempontból.  

A 2024-es választásokon az elnökhelyettesi pozícióért szeretnék indulni.   

Általános célok és motivációk 

 A Hallgatói Önkormányzat elnökhelyettes pozíciója alapvetően két fő feladatkörre épül. 

Egyrészt az elnök munkájának támogatása és segítése, valamint a HÖK szervezetének 

összefogása, fejlesztése és hatékony együttműködésének biztosítása. Annak érdekében, hogy e 

feladataimat hatékonyan ellássam, úgy gondolom, elengedhetetlen a kar működésének és a 

HÖK érdekképviseleti munkájának ismerete, illetve a HÖK elnökkel való szoros 

együttműködés. A programom további részében szeretném kifejteni, hogyan tervezek eleget 

tenni e feladatköröknek. 

Átláthatóság 

 Fontosnak tartom, hogy a Hallgatói Önkormányzat munkájába a teljes hallgatóság 

részletes betekintést nyerhessen, illetve szélesebb körben értesüljön az ezt támogató 

lehetőségekről. A hallgatók jelentős részéhez ugyanis jelenleg nem jut el a hír, hogy az 

Önkormányzat legfőbb döntéshozó szervének, a Küldöttgyűlésnek is a tagjává válhatnak, ahol 

fontos, a HÖK működését befolyásoló kérdésekről fejezhetik ki a véleményüket és ezekről 

szavazhatnak is. Az átláthatóság növelésére készített elnökségi beszámolókat is a Gyűlések 

előtt tesszük közzé, hogy a folyamatos munkánkat figyelemmel követhessék az érdeklődők, 

valamint az ezzel kapcsolatos kérdéseket személyesen tehessék fel a fórumon. Ennek 



 Elnökségi program 2024/2025  

11 
 

szerkesztése is az alelnök feladata és a terjesztését szintén fokozni szeretném, illetve további 

feladatomnak jelölöm ki az Önkormányzat tagjainak létrehozott beszámolói sablon fejlesztését, 

ami az egységes formai követelményeket tartalmazza. A heti rendszerességű elnökségi ülések 

jegyzőkönyveit szintén közzé tesszük, és ezek a többi transzparenciát segítő dokumentummal 

együtt megtalálhatóak a Hallgatói Önkormányzat honlapján. 

Az említett célokat tovább támogatják a hallgatói tisztségviselők fogadóórái, amelyeket 

személyes formában tartunk minden héten, a bizottsági tagok egy, míg a bizottsági elnökök két 

órában, a HÖK irodában. A fogadóórák időpontjai a Hallgatói Önkormányzat honlapján is 

megtalálhatók, ezen felül pedig e-mailen keresztül is kereshetnek minket a hallgató társaink. 

A hirdetések optimalizálásának és a hallgatók hatékonyabb elérésének érdekében 

fokozni szeretném a Kommunikációs Bizottsággal való közös munkát, hogy a lehető legjobb 

megoldásokat találjuk meg az elérés növelésére és a rendszer fejlesztésére.  

 

Szervezetfejlesztés 

Nagyon fontosnak tartom, hogy a Hallgatói Önkormányzat csapata a kollegiális 

kapcsolatokon túlmutatóan egy olyan légkörben működhessen, ahol a tagok a szakmai 

együttműködés mellett emberileg is számíthatnak egymásra. Erre kiváló lehetőség a HÖK 

Összetartás-események további szervezése, ami szintén részben az alelnök feladata. Az 

Összetartások segítik a szervezet fejlődését és integritásának megőrzését azáltal, hogy a 

különböző csapatépítő programokon a tagok jobban megismerhetik egymást, illetve 

bepillantást nyerhetnek egymás munkakörébe. Az esemény sikeres lebonyolításának és 

fejlesztésének érdekében ezen a Szervezetfejlesztésért felelős alelnökkel szeretnék együtt 

dolgozni, további kérdések esetén pedig az EHÖK Szervezetfejlesztésért felelős alelnökével is 

egyeztetnénk. 

Természetesen a tisztségviselők szakmai kompetenciáinak naprakészen tartása is 

elengedhetetlen ahhoz, hogy a szervezet tovább fejlődhessen. Ehhez a már jól működő 

tudásmegosztó tréningeket a megválasztásom esetén én is folytatni szeretném, amely képzések 

során az Önkormányzat tagjai részletesebb képet kaphatnak a HÖK-, a Kar-, illetve az EHÖK- 

és a HÖOK szervezeteinek működéséről, és az aktualitásokról. Szeretnénk továbbá félévenként 

egy-egy tematikus workshopot is tartani, amelyek a szervezetben való hatékony munkához 

szükséges különböző készségek fejlesztésére és a HÖK témáinak kiszélesítésére 

fókuszálnának. 
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A tisztségviselők támogatására szolgáló további kiváló lehetőség a visszajelző 

elbeszélgetések megtartása, amelyek lebonyolítását az elnök és az alelnök végzik. Ezek az 

alkalmak biztosítják a lehetőséget arra, hogy az Önkormányzat tagjai reflektálni tudjanak a 

szervezet működésére, az esetleges nehézségekre, valamint megosszák velünk a szerintük 

fejlesztésre szoruló területeket. Mindez számunkra is nagyon fontos visszajelzés, hiszen 

ezekből tudunk épülni, fejlődni. 

A HÖK utánpótlás-keresését is optimalizálni szeretném, az Elnökség 

közreműködésével. Fontos lenne újra strukturálni, hogy mely pozíciókra írjunk ki pályázatot, 

illetve melyekhez szükséges, hogy felkéréses úton legyenek betöltve. A pályázati kiírások 

optimalizálását, illetve a hirdetések elérésének növelését a Kommunikációs Bizottsággal 

együttműködve szeretném fejleszteni. További, hosszútávú tervként szeretnénk megalapozni, 

hogy a jövőben külföldi hallgató is részt vehessen a HÖK munkájában. 

 

Kapcsolattartás Szombathellyel  

A régóta tervezett látogatást Szombathelyre a következő ciklusban várhatóan az egész 

Elnökség szintjén meg tudjuk valósítani, ugyanis a kapcsolat erősítésére a PPK mindkét 

kampuszán egyre nagyobb az igény, így a találkozást napirendre tűzzük.  

 

Belső kommunikáció 

 Mindenképpen szeretném az Önkormányzaton belüli kommunikáció fejlesztését 

előtérbe helyezni, nem csak az Elnökség, de az egész szervezet szintjén. A heti rendszerességű 

elnökségi ülések mellett erre kiváló lehetőségnek tartom a teljes HÖK-re kiterjedő fórumok 

megtartását, ahol a bizottsági tagok meglátásaikat, észrevételeiket felvethetnék, illetve az 

esetlegesen felmerülő problémáikra személyesen, együtt kereshetnénk a megoldást. 

 Az Elnökség tagjai számára továbbra is fontos, hogy minden információ időben eljusson 

hozzájuk, és a határidők tartásának segítésére erről emlékeztetem is őket. Igényeiknek 

megfelelően lehetőséget biztosítunk arra is, hogy a belső irodánkat lefoglalhassák bizottsági 

üléseikre, megbeszélésekre, fogadóórákra. 

Könczöl Luca 

Elnökhelyettes jelölt  
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Szombathelyi ügyekért felelős alelnökjelölt 

 

Bemutatkozás 

Andrónyi Réka vagyok, harmadéves Sportszervező alapszakos 

hallgató. Az ELTE Savaria Egyetemi Központban (SEK) 2021-

ben kezdtem meg tanulmányaimat ezen a szakon.  

A Hallgatói Önkormányzat mindig is érdekelt, és számomra 

mindig is prioritást élvezett, hogy a lehető legjobb hangulat 

uralkodjon a Campuson. Az ELTE Savaria Egyetemi Központ 

BDPK Hallgatói Önkormányzatával már ekkor is rendszeresen 

tartottam a kapcsolatot, ha az egyetemen vagy az egyetem 

szervezésében esemény került megrendezésre, nagyon szívesen 

segítettem őket.  Mindig is éreztem magamban valami mozgatóerőt, hogy tenni szeretnék 

ezért a közösségért, még jobbá szeretném tenni, és alig egy év egyetemen töltött idő után 

felkértek Szombathelyi ügyekért felelős alelnöknek. Először meglepődtem, nem gondoltam 

volna, hogy engem felkérnek valaha ilyesféle tisztségre, de kis gondolkodás után elvállaltam, 

ám akkor még nem sejtettem, hogy mekkora út áll előttem. Belecsöppentem egy olyan 

világba, ami akkor még nagyon idegen volt a számomra. Bátran mondhatom, hogy bármi 

kétségem volt, mindig számíthattam a PPK-s alelnökökre és elnökökre, valamint az ELTE 

Savaria Egyetemi Központ BDPK Hallgatói Önkormányzatának tagjaira, akik készségesen 

segítették a fejlődésemet az elmúlt évben. 

Sajnos én személy szerint nem tudtam megtapasztalni azt, hogy milyen ELTE-s 

Gólyatáborban részt venni, mint gólya, ezért még erősebb volt bennem a vágy, hogy a lehető 

legtöbbet tudjak segíteni az elmúlt két évben. A tavalyi évben még csak segítőként tudtam 

részt venni, hogy minél gördülékenyebben menjenek a dolgok a Gólyahéten, illetve 

pásztorságot is vállaltam, ami hatalmas felelőséggel járt, idén viszont már szervezőként 

vehettem részt, és bátran mondhatom, hogy az elmúlt évek egyik legjobb Gólyahete volt a 

2023-as. Úgy gondolom, hogy egy hihetetlenül összeszedett, vidám és segítőkész csapatunk 

alakult ki itt az ELTE Savaria Egyetemi Központban. Rengeteget tanulhattunk egymástól, és 

habár nem beszélhetünk egy hatalmas egyetemről, mégis azt tudom mondani, hogy bőven 

akadt mindenféle feladatra megfelelő emberünk. Habár 2023 szeptemberétől ez a csapat 
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átalakult és már az új csapattal vágtunk neki a 2023-as gólyabál szervezésének, sok kitartással 

egy nagyobb szintre tudtuk emelni az előző évekhez képest. 

 

Célok és motivációk 

Terveim között szerepel az ELTE Savaria Egyetemi Központ PPK karán, hogy új 

tisztségek kerülhessenek megpályázásra. A legoptimálisabb az lenne, ha minden szaknak 

külön-külön lenne egy biztosa, így a további egyetemi programok szervezésén kívül ezt 

tartom a legnagyobb feladatomnak a következő hónapokra, hogy 2024 szeptemberétől újult 

erővel és bővebb csapattal segíthessem a PPK munkáját. Azt gondolom, hogy az ELTE 

Savaria Egyetemi Központ egyre jobban fejlődik az egyetemisták igényeinek kielégítésében, 

és nagy változásokat fogunk látni az egyetemi élet színesítésében. 

Fontosnak tartom továbbá az egyetemünkön lévő kisebb közösségek népszerűsítését, 

hiszen talán nincs annál jobb érzés amikor az ember tudja, hogy valahova tartozhat, ahol 

szeretik és elfogadják, továbbá egy kikapcsolódási pont lehet sok hallgatónak.  Bízom abban, 

hogy az ELTE Savaria Egyetemi Központ BDPK Hallgatói Önkormányzatával és az egyetem 

többi karának alelnökeivel rugalmasan és problémamentesen tudunk majd együttműködni a 

továbbiakban is.   

 

Andrónyi Réka  

Szombathelyi ügyekért felelős Alelnökjelölt 
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Szervezetfejlesztésért felelős alelnökjelölt 

Bemutatkozás 

Layton Sandra vagyok, másodéves pszichológia mesterszakos 

hallgató Tanácsadás és Iskolapszichológia szakirányon. Már az 

alapképzésem alatt fontosnak tartottam a hallgatók közösségi- és 

tanulmányi életének támogatását, így elvégeztem az Animátori 

képzést, majd a Delegált képzést is. 2023-ban kezdtem el a 

munkámat a Hallgatói Önkormányzatban Szervezetfejlesztésért 

felelős bizottsági tagként, ebben az évben pedig a 

Szervezetfejlesztésért felelős alelnöki pozícióért szeretnék indulni.  

 

Általános célok és motivációk  

A Hallgatói Önkormányzatban tavaly indult új irányként a szervezetfejlesztés, amely 

során a leghangsúlyosabb feladat a kari programok fejlesztése, az utánpótlásképzés 

aktualizálása és a szervezet működésének facilitálása volt. A múlt tapasztalataiból tanulva 

elengedhetetlen innovatív ötletekkel kiegészíteni és ezzel még élvezetesebbé tenni a kari 

eseményeket. Kiemelten fontos, hogy a hallgatók minőségi programokon vehessenek részt és 

ennek érdekében a karon működő utánpótlási programok hatékonyabb működésének 

elősegítése lesz az egyik legfőbb feladatom. Célom, hogy az integrációs (Animátori Kör) 

képzések fejlesztésén túlmutatóan a tanulmányi (Delegált Kör) és a nemzetközi integrációt 

(Nemzetközi Mentor Kör) elősegítő képzések is aktualizálva legyenek. Emellett a Hallgatói 

Önkormányzati tisztségviselők integrációja is hangsúlyos pontja a programomnak, mivel ez 

elengedhetetlen a hatékony érdekképviselet miatt. Továbbá a többi bizottsággal és egyetemi 

karral való szorosabb együttműködést is fontosnak tartom, így az ezekre vonatkozó tervezetet 

a programomban részletesebben is kifejtem. Végül kiemelném az újdonságok bevezetésének 

hangsúlyozását is, amely fontos pontja lesz a következő évnek.   

 

Utánpótlás képzések és öntevékenykörök fejlesztése 

A tisztség fő feladata elsősorban a legnagyobb utánpótlásképzésünk, így az Animátori 

Kör képzési struktúrájának az áttekintése, aktualizálása, illetve az ezzel járó adminisztrációs 
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feladatok elvégzése. A szervezetfejlesztésért felelős alelnök munkájához a Szervezetfejlesztő 

Kör járul hozzá, melynek üléseit szeretném a témában a közvetlenül vagy közvetetten érintettek 

számára nyitottá tenni. Az Animátori Kör képzései mellett a következő tanévben nagyobb 

hangsúlyt szeretnék helyezni a tanulmányi integrációs kör, a Delegált Kör képzéseinek 

aktualizálására és esetleges megreformálására. Emellett a Nemzetközi Mentor Kör 

kialakításában is igény szerint segítenék, hogy a nemzetközi hallgatók integrációja is a 

legminőségibb formában történhessen.  

Prioritást fog élvezni még az Önkéntes Kör tevékenységeinek fellendítése is, mivel 

fontosnak tartom a hallgatók társadalmi felelősségvállalási tudatának megerősítését és 

támogatását. A Kör vezetőivel együttműködve olyan újításokat és új eseményeket vezetnénk 

be, amely az önkénteskedni vágyó hallgatókra motiválóan hatnának, illetve minél több 

lehetőséget biztosítanának új szervezetek megismerésére és a szakmai fejlődésükre is. A 

további öntevékeny körök segítéséhez is nyitottan állok továbbra is, amennyiben kérdéssel 

fordulnak hozzám. 

Ezek mellett fontosnak tartom az új megoldások bevezetését is, így a többi ELTE kar 

utánpótlás képzésének megismeréséből is származhat ilyen pozitívum. Ennek érdekében 

szeretnénk tudásmegosztás céljából egy találkozót szervezni a félév során. Hasonlóképp 

fontosnak tartjuk esetlegesen más egyetemek utánpótlás képzéseinek megismerését és ezekből 

való fejlődési lehetőségeink feltérképezését is.  

 

Belső folyamatok fejlesztése  

Kiemelt fontosságúnak tartom a Hallgatói Önkormányzaton belüli munkafolyamatok 

fejlesztését is. Ilyen például az integrációs programok szervezésének támogatása is, ezt az 

Elnökhelyettessel közösen végezném. Fontosnak tartom, hogy kötetlenebb formában is 

megtörténjen az új tagok integrációja, mivel ezáltal a szakmai kapcsolat is erősödik a 

tisztségviselők között, így biztosítva a hallgatók legjobb érdekképviseletét.  

Hangsúlyosnak tartom a bizottságok közötti együttműködés facilitálását is, így a 

következő félévben törekedni fogunk ezen lehetőségek további feltérképezésére. A közös 

ötletelés elősegítésére megrendezésre kerülnek majd workshopok, amelyeken a tudásmegosztás 

és a munkakörök átláthatóságának megteremtése lesz a cél.  
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Emellett a színvonalas szervezetfejlesztési módok további felfedezését, és a feladatkör 

bővítésében való gondolkozásban az EHÖK Szervezetfejlesztésért felelős alelnökével is 

szeretnék egyeztetni.  

Újítások beemelése  

 A bizottságokkal való együttműködés jegyében szeretnénk a Diákjóléti Bizottsággal 

együttműködve kiemelt hangsúlyt helyezni a Mindenki Segít Napok fejlesztésére. Szeretnénk, 

hogy ez a hallgatók társadalmi felelősségvállalás-tudatának megerősítése érdekében létrejönne 

és akár új programok bevezetésével valósulna meg a jövőben.  

 Emellett kiemelt témánk lesz még a kar hallgató társaink mentális egészségének 

fejlesztése, illetve a tisztségviselők mentális egészségének ápolása is. Erre különféle online- és 

offline eszközöket vetnénk be, valamint az egyetemi életvezetési tanácsadóval 

együttműködésben is újításokat vezetnénk be.  

 Esztétikai újítások és fejlesztések is szolgálnák a hallgatók komfortját és az események 

színvonalának növelését. Meg szeretnénk valósítani a NAPKAZY felújítását és otthonosabbá 

tételét. Továbbá ki szeretnénk használni jobban az IZU udvara adta lehetőségeket is, 

esetlegesen a LelkiFröccsel való együttműködések által.  

 

         Layton Sandra  

Szervezetfejlesztésért felelős Alelnökjelölt 
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Gazdasági Bizottság elnökjelölt 

Általános célok és motivációk 

Mint Gazdasági Bizottsági elnökjelölt, elsődleges és legfontosabb 

feladatomnak tekintem a rendelkezésünkre álló pénzügyi keret 

hatékony és tudatos felhasználását. Mindez a hallgatók érdekeit 

kell, hogy szolgálja azáltal, hogy színvonalas rendezvényeket, 

illetve a kellemes kari élethez szükséges berendezéseket 

igyekszünk biztosítani számukra. Emellett kiemelten fontosnak 

tartom, hogy az átláthatóságot továbbra is biztosítsuk karunk 

rendezvényszervezői (Animátori Kör tagjai) számára, ugyanakkor 

ebben az évben még nagyobb hangsúlyt szeretnék fektetni arra is, 

hogy a hallgatók számára is könnyebben elérhetővé váljanak a pénzügyi keretünk 

felhasználásához kapcsolódó információk. A hatékony munka érdekében új innovatív 

rendszerezési eszközöket szeretnék továbbra is bevezetni, ami átlátható és gyors 

kommunikációt segít elő a PPK HÖK Elnökségével. Ilyen volt a tavalyi év során a gazdasági 

Excel táblázat, ami elősegíti a szükséges eszközök pontos megrendelését, valamint a 

transzparens kommunikációt.  

A már több éve gördülékenyen működő közös költési területek rendszerét továbbra is 

szeretnénk támogatni, ugyanis ez teszi számunkra lehetővé azt, hogy színvonalas és 

nagyszabású rendezvényeket tudjunk megvalósítani (pl.: Gólyatábor, Gólyabál). Emellett pedig 

lehetőséget biztosít arra, hogy az igencsak nagy létszámú egyetemünk többi karának Hallgatói 

Önkormányzataival való jó kapcsolatunkat megőrizzük és ápoljuk a közös munka során. A 

fentebb említett gördülékeny közös munka ugyanakkor nem valósulhatna meg az EHÖK-kel és 

annak Gazdasági Bizottságával való szoros együttműködés nélkül, melyet ebben az évben is 

meg kívánunk tartani. Munkájuk nélkülözhetetlen az ELTE karai közötti kapcsolattartás 

hatékony összeszervezéséhez, illetve karunk gazdasági működésének stabil biztosításához. 

Ezen kívül továbbra is aktívan részt szeretnénk venni az év során az eszközbank használatában, 

ezzel hozzájárulva a karok közötti összetartáshoz, valamint a költséghatékonysághoz.  

A HÖOK közgyűlésein és vezetőképző rendezvényein idén is részt kívánunk venni, 

ezzel előremutató, hosszútávú kapcsolatokat alakítva, valamint az ország egyetemeinek 

hasznos tudásbázisát beépítve a bizottsági működésünkbe.  
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Rendezvények  

A karunkon szervezett rendezvények elengedhetetlen mozgatórugói az újonnan felvett 

hallgatóink integrálásában és a PPK-s identitás kiépítésében. Szorosan összedolgozva az 

Animátori Körrel, a legsokszínűbb programokat tervezzük év közben, hogy minden hallgatónk 

megtalálja a számára szimpatikusat, komfortosat. A gólya programok (Gólyahét, Gólyatábor) 

szervezését már év elején, szeptemberben tervezzük elkezdeni és priorizálni, illetve továbbra is 

szeretnénk helyet kínálni a SEK hallgatóinak, ezzel megőrizve karunk integritását, egységét. 

Továbbá ebben az évben az eddigieknél nagyobb hangsúlyt szeretnék fektetni a PPK arculatába 

illeszkedő promóciós együttműködésekre, ezzel emelve például a Gólyatáborunk színvonalát, 

és szélesítve szervezőink perspektíváját.  

Az említett rendezvények megvalósításában az ELTE HÖK mellett kiemelt szerepe van 

az ELTE Szolgáltató Kft-nek is. A velük való hatékony közös munka fenntartására az idei 

évben is törekedni szeretnénk.  

Az Educatio kiállítás, a nyílt napunk és az ELTEfeszt minden évben kiváló lehetőséget 

nyújt a karunk és a szakok népszerűsítésére. Úgy gondolom, hogy ezeken a rendezvényeken a 

pontos és részletes tájékoztatás mellett a PPK-s identitás promotálása is kiemelt hangsúlyt kell, 

hogy kapjon. Többek között ehhez járulnak hozzá a változatos PR-termékeink, amelyeket 

szeretnénk biztosítani, mind a magyar, mind a külföldi hallgatóink és a felvételizők számára.  

 

Kari kiadványok  

A környezettudatosság jegyében kari lapunk, a PersPeKtíva, már öt éve online formában 

érhető el a hallgatók számára. Ugyanakkor a tavalyi évhez hasonlóan idén is szeretnénk egy 

hagyományteremtő nyomtatott különkiadással népszerűsíteni a színvonalas kiadványt. Idén a 

kari tudományos folyóiratunk, a Tudományperspektíva több év után újra lehetőséget biztosít a 

kutatók számára, hogy publikálni tudják akadémiai munkájukat. Ahogy a kari lapunknál már 

említettem, jelen folyóirat is online formában jelenik majd meg a fenntarthatóság céljából. 

Ugyanakkor szeretnénk nyomtatott tiszteletpéldányokkal kedveskedni a karunk vezetőségének, 

illetve azoknak, akik munkájukkal emelték a folyóirat színvonalát. Emellett pedig a PPK 

könyvtáraiban is szeretnénk, ha fennmaradhatna több példány az utókor számára. 

Szántó Lili  

Gazdasági Bizottság elnökjelölt 
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Diákjóléti Bizottság elnökjelölt 

Szociális támogatások  

Az előző évekhez hasonlóan, bizottságunk legfőbb feladata 

továbbra is a szociális alapú támogatások kezelése, mindenki 

számára érthetővé és elérhetővé tétele lesz annak érdekében, hogy 

a lehető legtöbb, támogatásra szoruló hallgató részesülhessen 

benne. Ezt idén is a Kommunikációs Bizottsággal karöltve 

szeretnénk megvalósítani, és tájékoztatni a hallgatókat. A „Hogyan 

adjunk le szoctámot?” kisokos az idei év visszajelzései alapján 

nagy segítséget jelentett a hallgatóknak, így ezt a videós formát 

mindenképpen szeretnénk megtartani, szükség esetén akár 

kiegészíteni is, annak érdekében, hogy a Szociális Ösztöndíjbizottság, és a hallgatók számára 

is gördülékeny legyen a szociális támogatások leadásának folyamata – ehhez szintén 

elengedhetetlen az, hogy ezt minél több platformon eljuttassuk hozzájuk.  

            A rendszeres szociális támogatás mellett bizottságunk az alap- és a rendkívüli szociális 

támogatás elbírálásában is részt vesz, illetve az esetleges kérdések megválaszolásában szintén 

rendelkezésre áll. A szociális támogatások bírálói bizottságának minél alaposabb 

felkészítésének érdekében az ELTE Egyetemi Hallgatói Önkormányzatával folyamatosan 

együttműködünk, és dolgozunk azon, hogy a pályázatok leadása, majd elbírálása minél 

zökkenőmentesebb legyen.  

 

Kari pályázatok 

            A félévente meghirdetett kulturális- és tudományos pályázataink lehetőséget nyújtanak 

a hallgatóknak arra, hogy különféle eseményeket szervezhessenek, tudományos konferenciákat 

látogassanak és önképző köröket hozhassanak létre. Ezek mellett a sportpályázat kínál még 

lehetőséget sportolóink kiemelkedő eredményeinek díjazására. A közéleti ösztöndíj keretein 

belül azoknak a hallgatóknak a munkáját szeretnénk továbbra is honorálni, aki kiemelkedően 

sokat tesznek az egyetemi közösség alakulásáért. A külföldi utakat támogató pályázatunk 

különböző, a hallgatók tanulmányaihoz kapcsolódó szakmai utakon való részvételre ad 

lehetőséget, akár csoportosan is. A következő évben is a tavaszi félévben kerül majd 

meghirdetésre a demonstrátori pályázat, ahol a hallgatókat a Kutatócsoportnál, Tanszéknél, 
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vagy Intézménynél végzett munkájuk alapján díjazzák. Továbbra is fontosnak tartjuk a 

Tudományos Diákköri Konferencián helyezést elért hallgatók támogatását annak érdekében, 

hogy a jövőben még többen kedvet kapjanak a részvételhez. 

            A kari pályázatok esetében szintén nélkülözhetetlennek tartjuk, hogy a lehető legtöbb 

hallgatóhoz időben juttassunk átlátható információkat a leadás körülményeiről, annak 

határidejéről, a benyújtandó dokumentumokkal együtt – minél több platformon. Ennek 

érdekében folyamatos ellenőrzés alatt tartjuk a pályázati kiírásokat, és a szociális támogatáshoz 

hasonlóan szeretnénk fejleszteni a kari pályázatok átláthatóságát kisokosokkal – a Kari 

Ösztöndíj Bizottsággal kialakult jó munkakapcsolatot megőrizve, mivel a Bizottság munkája 

ezekhez elengedhetetlen. Velük együttműködve a kiírásokat angolul is elérhetővé tesszük, hogy 

a külföldi hallgatóink számára is hozzáférhetőek legyenek ugyanazon lehetőségek, illetve 

szeretnénk minél tovább növelni a pályázatok számát és lefedettségét is.    

Esélyegyenlőség  

            A speciális szükségletű hallgatók számára alapvető célunk, hogy továbbra is a tőlünk 

telhető legjobb körülményeket biztosítsuk, és kialakítsunk számukra egy zavartalan és 

kényelmes egyetemi életet, közeget. A Mindenki Segít Napok keretein belül a jövő évre is 

rengeteg lehetőséggel és eseménnyel készülünk. A hét folyamán a hallgatók különböző 

szervezetek működésébe láthatnak bele, ahol lehetőségük nyílik közelebbről is megismerni 

ezeket, miközben a munkájukban is segíthetnek. Célunk minél több szervezetet bevonni a 

programba, illetve szeretnénk minél több hallgatóhoz eljutni, és olyan adománygyűjtési 

formákat kialakítani, ami a hetente párszor bejáró egyetemistáknak is kézenfekvő, bízva abban, 

hogy több hallgató kap kedvet az önkénteskedéshez.  

           Az előző évekhez hasonlóan a következő ciklusban is szeretnénk megszervezni olyan 

gyűjtéseket, mint a karácsonyi cipősdoboz akció, illetve ruhák és tanulmányi eszközök 

gyűjtése. Továbbra is szeretnénk megtartani az Önkéntes Körrel való együttműködést, annak 

érdekében, hogy a hallgatók szervezetten oszthassák meg egymással tapasztalataikat, ezzel egy 

olyan közösséget teremtve, ami kiindulópont és bázis lehet a segítő szakmában való 

elhelyezkedéshez is.  

 

Nagy Anna 

Diákjóléti Bizottság Elnökjelölt  
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Kommunikációs Bizottság elnökjelölt 

Általános célok és motivációk 

A Kommunikációs Bizottság a korábbi évekhez hasonlóan idén is a 

lehető legszínvonalasabb munkát szeretné nyújtani a PPK hallgatói 

számára. Legfőbb feladataink közé tartozik a hallgatók gyors és 

teljeskörű tájékoztatása mind közéleti-, tanulmányi-, illetve 

szociális szempontból. A hitelesség és a megbízhatóság fogalma 

kulcsfontosságú számunkra, melyet sikeresen közvetítünk a 

hallgatók felé is. A Facebook és Instagram felületek az elsődleges 

hírszerzési csatornák, melyeket a Kommunikációs Bizottság tagjai 

kezelnek. Ezen felül a Kazinczy- és az Izabella utcai épületek 

Hallgatói Önkormányzathoz tartozó hirdetőtábláinak naprakészen tartása, a Youtube-csatorna 

kezelése és a HÖK weboldalának karbantartása is a feladataink közé tartozik, amiket aktívan 

teljesítünk a mindennapokban. További tervünk a hallgatókkal való interakciók növelése 

minden felületünkön, ezáltal is jobban bevonva őket a Hallgatói Önkormányzat 

mindennapjaiba. Ezt a különböző interaktív közösségimédia lehetőségek kihasználásával és a 

Canva legújabb funkcióinak használatával valósítanánk meg. 

Terveim között szerepel a szorosabb együttműködés a Rendezvényszervező-, illetve a 

Külügyi Bizottsággal, annak érdekében, hogy minél több rendezvényt meg lehessen hirdetni 

nemzetközi programként is, ezáltal segítve a külföldi hallgatók tájékozódását és integrációját 

az egyetemi közegbe. Továbbá, a többi Bizottsággal is szorosabb együttműködést szeretnék 

elérni annak érdekében, hogy átfogó és információgazdag promóciós terveket tudjunk felépíteni 

a különböző eseményeknek. 

Szeretnénk idén elindítani az ELTE PPK Hallgatói Önkormányzatának TikTok 

csatornáját is, hogy az információkat minél több, gyakran használt felületen tudjuk naprakészen 

tartani és minél több emberhez elérjenek az általunk megosztott fontos információk. 

  Az offline kommunikációs csatornánkat a már említett hirdetőfelületek alkotják, 

amelyekre különböző témájú, például tanulmányi, vagy közéleti témájú plakátokat szoktunk 

elhelyezni. Idén is különös hangsúlyt szeretnék fektetni a plakátok kétnyelvűségére, annak 

érdekében, hogy ezek a külföldi hallgatók számára is tájékoztatást tudjanak nyújtani. 
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Célunk idén az ELTE PPK HÖK weboldalának fejlesztése is. Szeretnénk ezt jobban 

elérhetővé tenni a hallgatók számára, illetve naprakész funkciókkal ellátni, amik a modern 

megjelenítését és a könnyű elérhetőséget és átláthatóságot segítenék elő. 

A Facebook felületeinken fókuszáltan az ELTE, ELTE PPK Kommunikációs iroda, 

illetve külső intézmények, szervezetek által érkező megkereséseket osztjuk meg a hallgatók 

felé. A Facebook-os szakos hallgatói csoportokra továbbra is kiemelt figyelmet szentelünk, így 

akár megkeresések alapján is hangsúlyos információkat tudunk célirányosan közvetíteni. Az 

Instagram felületén nagyobb teret szeretnék biztosítani a közéleti események, illetve a 

közösségi programokon készült képek megosztására, valamint az interaktív történetek és videó 

formátumú promóciós anyagok megosztására, ezáltal is felkelteni a figyelmet a hallgatók 

számára fontos tartalmakra. 

Terveink között szerepel egy arculati csomag kidolgozása is, ami amellett, hogy mélyíti 

a hallgatók bizalmát, illetve növeli az elérések számát, nagy segítségül fog szolgálni az egész 

Hallgatói Önkormányzat és a következő Kommunikációs Elnökök számára is. Ez az arculati 

csomag képes lenne megteremteni egy egységes megjelenítést, illetve írásba foglalná bizonyos 

posztoknak a megformálási szabályait. Egységes sablonokkal, arculati elemekkel, ikonokkal, 

grafikákkal és „stock photo” -k létrehozásával szeretnénk megkönnyíteni a Hallgatói 

Önkormányzat munkáját. 

Szoros együttműködést szeretnénk elérni ebben az évben is, nem csak a Kari 

Bizottságokkal, hanem az ELTE HÖK Kommunikációs Bizottságával, valamint az ELTE 

Online csapatával is. 

 

#mediagroup 

Fő célkitűzésem a Mediagroup-ot tekintve az eseményeken történő színvonalas videó 

és képanyagok készítése mellett egy jól működő és összetartó csapat kialakítása, illetve minél 

több új érdeklődő felvétele, amely elősegítheti a gördülékeny munkát. A tagok pénzbeli 

honorálását a közéleti ösztöndíj pályázat keretein belül a tavalyi rendszer működését látva idén 

is előfeltételhez kötném. A tagoknak a honoráció elnyeréséhez három darab önkéntes fotózást 

vagy videózást kellene teljesítenie. Az első két alkalommal a Mediagroup egy idősebb tagjával 

együttműködve végeznének munkát annak érdekében, hogy átlássák a feladatkörüket és 
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megtanulják a helyes kamera használatot. A harmadik alkalommal már önállóan dolgoznának, 

képeiket a médiáért felelős referenssel közösen áttekintenénk, majd egy személyes visszajelzés 

után megkezdődhetne a teljes körű munka a Mediagroup csapatában. Ezentúl szeretnénk 

megrendezni szakmai napokat, csapatépítőket és alkotói workshopokat, amelyeken tapasztalt 

előadókkal tudna a csoport mind egyénileg, mind csapat szinten fejlődni. Ezeket az 

eseményeket szeretnénk mindenki számára elérhetővé tenni, így az egyetem hallgatói is részt 

tudnak majd venni a különböző Mediagroup által szervezett programokon, ezáltal is növelve a 

hallgatók számára nyújtott lehetőségeket, illetve a Mediagroup csapatának népszerűségét. 

Célunk egy olyan szakmai alap biztosítása a tagok számára, amelyet a későbbiekben 

kamatoztatni tudnak, ha ezen a területen képzelik el a jövőjüket. 

 

PersPeKtíva 

A kari lap főszerkesztőjével való együttműködés sok szempontból bővülne a jövőben. 

Terveink között szerepel, hogy a PersPeKtíva által heti szinten publikált írásokat a 

Kommunikációs Bizottság által vezetett közösségi média felületeken is megjelenítsük annak 

érdekében, hogy az írások minél több hallgatóhoz eljussanak. Szeretnénk a szerkesztőség 

számára egy nívós platformot biztosítani, ahol megoszthatják munkájukat, ezzel is színesebbé 

téve a kari életet. 

  

Wawra Máté 

Kommunikációs Bizottság Elnökjelölt 
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Külügyi Bizottság elnökjelölt 

Általános célok és motivációk 

A Bizottság két fő célja, hogy a külföldi diákokat hatékonyan 

integrálja a kar életébe, és ösztönözze a magyar hallgatók 

mobilitását. Célunk az, hogy lépést tartsunk a PPK egyre inkább 

nemzetközi légkörével, ami részben a külföldi diákok számának 

növekedésének, másrészt a növekvő kiutazási lehetőségeknek 

köszönhető. Ezeket a célokat elérve erősíteni kívánjuk a 

Rendezvényszervező- és Kommunikációs Bizottsággal, valamint a 

PPK Nemzetközi Irodával való együttműködést is. 

 

Hallgatói Mobilitás támogatása - Erasmus+ 

Az Erasmus+ program egyre népszerűbb a PPK-n, azonban a jelentkezés, 

adminisztráció és kiköltözés gyakran váratlan problémákat vetnek fel. Ezekre a problémákra 

szeretnénk megoldást találni a hallgatóknak. 

Azért, hogy támogassuk a hallgatókat, tervezzük egy tájékoztatócsomag összeállítását a 

Nemzetközi Irodával együttműködve. Ennek segítségével könnyebbé tesszük a jelentkezés 

folyamatát. A csomag tartalma magában foglalja azt, hogy milyen szempontok alapján érdemes 

kiválasztani a fogadóegyetemet, valamint segédanyagot nyújt a motivációs levél és a 

jelentkezési dokumentumok összeállításához. 

A kiutazás a hallgatók mentális egészségére is kihívást jelenthet, ezért olyan 

információkat és támogatást kívánunk nyújtani, amelyek segítik a felkészülést a 

megpróbáltatásokra, valamint segítséget nyújtanak a visszailleszkedésben, a mobilitás után is. 

Ezt kiutazás előtt szervezett támogató beszélgetésekkel és a mobilitásban már részt vett 

hallgatókkal való beszélgetésekkel szeretnénk megvalósítani. Nagy segítség lehet még, ha a 

hallgatók számára létrehozunk egy olyan Messenger/WhatsApp csoportot, ahol az egy 

desztinációba készülő hallgatók tudják egymással tartani a kapcsolatot. Véleményem szerint 

nagy könnyebbséget tud jelenteni, ha a mobilitás alatt egy hallgató a vele azonos országban 

lévő hallgatóval tud beszélni a saját anyanyelvén. 
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A mobilitásról hazatért hallgatóknak szintén közös programokkal, beszélgetésekkel 

szeretnénk könnyíteni a visszakapcsolódást az itthoni életbe. Továbbá az érdeklődés és 

motiváció függvényében szeretnénk „munkát” biztosítani számukra a Külügyi Bizottság, a 

Nemzetközi Mentor Kör, az ESN köreiben is.  

 

További lehetőségek 

Annak érdekében, hogy minden hallgató társunknak lehetősége nyíljon arra, hogy 

tapasztalatokat szerezzen külföldön, fokozni szeretnénk a hallgatói tájékoztatást. Ennek 

segítésére havonta tervezünk kiküldeni értesítőket a meglévő Nemzetközi hírlevelünkön 

keresztül, amelyekben különböző programokról adunk tájékoztatást, és színesítjük a 

tartalmakat hallgatói élménybeszámolókkal. Továbbá szívesen látjuk az erre a platformra 

érkező program javaslatokat is, melyeket hallgatók írnának. Ezzel is fenntartanánk a folyamatos 

párbeszédet a Bizottság és a hallgatók közt. Ezenkívül az aktuális információk közvetítése 

érdekében szeretnénk frissíteni és megosztani a Külügyi Iránytű kiadványt, amely hasonló 

lehetőségeket kínál, mint az Erasmus+ program, de hosszabb távra tervezhető mobilitási 

lehetőségekkel.  

 

Külföldi hallgatók integrálása 

Jelenleg több, mint 700 nemzetközi hallgató vesz részt teljes idejű képzésben a 

karunkon, és folyamatosan fogadunk ösztöndíjprogramok keretében érkező külföldi diákokat 

is. A külföldi hallgatók beilleszkedésének elősegítésére együttműködünk a 

Rendezvényszervező Bizottsággal (RSZB) annak érdekében, hogy a jelenleg futó 

programjainkat, például a Kari bulit, Zenés estet, vagy az Eklektik rendezvényt a külföldi 

hallgatók számára is hozzáférhetővé tegyük. 

Ennek megvalósításához elengedhetetlen, hogy szorosabbra fűzzük a kapcsolatot az 

RSZB-vel és az AK-val. Terveink között szerepel továbbá egy-egy közösen szervezett program 

létrehozása a külföldi és az itthoni hallgatók számára. 

A Kommunikációs Bizottsággal előző évben eredményes együttműködési kapcsolat 

alakult ki, ezt szeretnénk a jövőben is fenntartani velük. 



 Elnökségi program 2024/2025  

27 
 

Célunk, hogy a külföldi hallgatók számára is szélesebb körű lehetőségeket kínáljunk, 

például a PersPeKtíva, Tudományperspektíva vagy a kari pályázatok elérhetővé tételével. 

A Nemzetközi Mentor Kör önmagában is rengeteg lehetőséget rejt. Amellett, hogy 

nagyban segíti a külföldi diákok integrálódását a magyar környezetbe, az itthoni diákok 

számára is remek lehetőséget kínál az angol nyelv gyakorlására, a külföldi kapcsolatrendszer 

kialakítására és bővítésére, valamint az Erasmus programra készülő itthoni hallgatók ezáltal 

bepillantást nyerhetnek az Erasmus-os hallgatók életébe is, így magabiztosabban készülhetnek 

saját mobilitásukra. Mindezek miatt a jövőben szorgalmazni fogjuk a külföldi diákok 

csatlakozását is a Mentor csapathoz. 

Hogy támogassuk az egyetem nemzetköziesedését, szeretnénk felvenni a kapcsolatot a 

karon az angol szaknyelvi órákat tartó oktatókkal, és egy együttműködést létrehozni a 

Nemzetközi Mentor Kör és a szaknyelvi órák között. Úgy gondolom, hogy a Külügyi Bizottság 

és ezen belül is a Nemzetközi Mentor Kör remek lehetőséget tud biztosítani az itthoni diákok 

számára az angol nyelv gyakorlására. Ennek a találkozásnak a megszervezésével megint csak 

a külföldi diákok integrálódását tudjuk elősegíteni. A diákok itt az órákon megtanult elméleti 

nyelvi ismereteiket a gyakorlatba is átültethetik és gyakorolhatják. Ez a tanárok munkájának 

segítése mellett a kar nemzetköziesedéséhez is hozzájárulna. Az ötlet kezdetlegessége miatt 

azonban egyelőre csak aktív kapcsolatfelvétel lenne a cél az oktatókkal.   

 

Hosszútávú/jövőbe mutató tervek 

Hosszútávú terveink között szerepelnek a külföldi csereprogramok/kiutazások 

szervezései. A rövidtávú kiutazások szervezésével kedvet csinálhatunk a hallgatóknak a 

hosszabb távú (pl. Erasmus) mobilitásokra való jelentkezéshez. A csereprogramok pedig 

amellett, hogy elmélyítik a két ország közti kapcsolatot, kedvet csinálnak a külföldi 

hallgatóknak egy magyarországi látogatáshoz, vagy esetleg tanulmányainak folytatásához 

hazánkban. Ezzel a hallgatói légkör is színesedik. 

A reprezentatív rendszer felállítása fontos ügy számunkra. Ebben az értelmezésben 

olyan külföldi hallgatókkal szeretnénk együtt dolgozni, akik segíteni tudnak a Bizottság 

számára a külföldi hallgatókkal való mélyebb kapcsolódásban. Ők segítenék a külföldi 

hallgatók képviseletét, toborzását is.  Úgy gondolom, hogy egy külföldi hallgató egy szintén 
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külföldi hallgatónak előbb elmondja a felmerülő problémáját. Ezzel szeretnénk még 

kényelmesebb helyzetet teremteni a hallgatók számára és oldani a probléma feltárásával járó 

esetleges szorongásokat.  

Ezt a folyamatot a Bizottság által szervezett programokkal, panel beszélgetésekkel 

szeretnénk támogatni, valamint mi teremtenénk kommunikációs hidat a diákok és az egyetem 

között a problémáik kommunikálásához és a közös megoldás kereséséhez.  

 

Buddy rendszer 

Fontosnak tartom, hogy a Magyarországon tanuló külföldi hallgatók – akár Erasmus-os 

mobilitásban vesznek részt, akár hosszabb távon tanulnak az egyetemünkön – ittlétük alatt 

kapcsolatot építsenek. A Buddy rendszer lényege, hogy a külföldi hallgatók ebbe a programba 

jelentkezve magyarországi hallgatókkal kerülnek összeköttetésbe, akikkel különböző 

programokban vesznek részt. Ezzel megint csak a külföldi hallgatók integrációja a fő célunk, 

de emellett reménykedünk benne, hogy a programmal sikerül olyan kapcsolatokat létrehoznunk 

a programban résztvevők között, amit hosszútávon is fent tudnak tartani és profitálni tudnak 

belőle.  

Ennek a kivitelezése és megalapozása hosszú folyamat, ezért ezt csak megemlítés 

szintjén szeretném feltüntetni a programban. Ennek a rendszernek a kiépítésénél egyelőre 

inkább csak a lehetőségek számbavétele és esetleges kapcsolat felvételi feladatok tudnának 

megvalósulni. 

 

Csordás Dorottya  

Külügyi Bizottság Elnökjelölt 
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Rendezvényszervezői Bizottság elnökjelölt 

Általános célok és motivációk 

A Rendezvényszervező Bizottság feladata, hogy a kar hallgatóinak 

minél több lehetőséget biztosítson, hogy az elérhető közösségépítő 

programokon részt vehessenek. Ehhez mi biztosítjuk a szükséges 

infrastruktúrát és az emberi erőforrásokat. Célunk, hogy minden 

hallgatónk számára elérhető és színes programokkal készüljünk, 

valamint azok számára is legyen újdonság, akik már több éve 

karunk hallgatói.  

Szeretnénk megtartani a már létező hagyományainkat és azokat 

tovább fejleszteni, emellett új hagyományokat is szeretnénk 

kialakítani, ezzel is lehetőséget adva minden hallgatónknak, hogy részt vegyenek valami újban. 

Ahhoz, hogy új programokat hozzunk létre, fontos, hogy meghallgassuk hallgató társainkat, 

erre pedig igényfelmérés keretei között szeretnénk sort keríteni. Ezzel is teret adunk a PPK-s 

hallgatóknak a véleményformálásra. Ennek a népszerűsítésére a Hallgatói Önkormányzathoz 

tartozó közösségi platformok lennének a legideálisabbak. Szoros együttműködést szeretnénk 

kezdeményezni a Kommunikációs Bizottsággal és az ELTE PPK kari lapjával, a 

PersPeKtívával is.  Az együttműködés során a programok népszerűsítése és az 

információátadás a cél. Szeretnénk, ha a törekvéseink közvetlen kommunikációra adnának 

lehetőséget a hallgatók és a HÖK között.  

Az RSZB-hez hozzátartozik a PPK Events Facebook oldala is, ahol átfogóan láthatók a 

havi programok. Ezzel célunk, hogy előre tervezhetők legyen az eseményeink és a 

rendszeresség által a hallgatóknak biztos támpontokat jelentsenek a programok. Szeretnénk 

mindezt színesíteni programajánlókkal is.  

Nem csak a magyar, hanem a nemzetközi hallgatók számára is vonzó programokat 

szeretnénk kínálni, amelyek megalapozzák az integrációjukat. Ebben együttműködünk a 

Külügyi Bizottsággal, hogy könnyebben elérhetővé tegyük a már jól bevált eseményeket és 

programokat. 

Fontosnak tartjuk a különböző karokkal és az EHÖK-kel való együttműködést, hiszen 

ezek a partnerségek erősítik az egyetemi közösséget és lehetőséget teremtenek a közös 

rendezvények szervezésére is. 
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Hagyományos programok 

A hagyományos programjaink mellett folyamatosan fejlesztjük és aktualizáljuk azokat, 

hogy mindig érdekesek és vonzók legyenek a hallgatók számára. Büszkék vagyunk a 

Gólyatábor és a Gólyahét innovatív megvalósításaira, és a jövőben is hasonlóan sikeres 

rendezvényeket tervezünk. 

Kulturális-, Sport- és Animátori Körünk tevékenységeit is folyamatosan bővítjük és 

fejlesztjük, hogy minél szélesebb körű lehetőséget biztosítsunk a hallgatóknak a kari életben 

való részvételre és aktív közösségi élményekre. 

 

Sport 

A sportnak kiemelkedő jelentősége van a kar hallgatóinak életében, és mi is szeretnénk 

támogatni az egészséges életmódot olyan eseményekkel, ahol mindenki megtalálhatja a 

számára legszimpatikusabb tevékenységet. Terveink között szerepel különböző túrák és 

sportprogramok szervezése, valamint a helyi körülmények kihasználása, mint például a PPK 

Kazinczy utcai épületének tetőkertjén tartott meditációs alkalmak megtartása. Céljaink közé 

tartoznak olyan kötetlenebb, közösségi események szervezése is, ahol a hallgatók közösen 

játszhatnak, például számháborút vagy a PPK saját sportjának tartott kviddicset. Emellett 

továbbra is támogatjuk a hagyományos kocsmasportokat, mint a sörpong és a fröccspong, 

valamint helyet biztosítunk az állandó programoknak, mint a csocsóbajnokság, darts, 

CyberJump és lézerharc. Ezek mellett pedig alig várjuk, hogy újabb programoknak adjunk teret. 

 

Kultúra 

A legtöbb kulturális rendezvényünk hosszú évekre visszatekintő hagyománynak 

örvend. Az idő múlásával ezek a programok egyre népszerűbbek és magasabb színvonalú 

eseménnyé válnak. Ezek közé tartoznak a havonta megrendezett programjaink, mint például a 

PPQ nevű pub kvízest, valamint a félév során többször is megrendezett események, mint a 

Zenés Est, Verses Est, Társas Est, a Lélekfilmek, és a nagy népszerűségnek örvendő Sörkostoló 

és Borkostoló. Ezeknél a programoknál szívesen dolgozunk együtt az elnökség más 

bizottságaival, például a Verses estnél a PersPeKtíva főszerkesztőjével. Legújabb kulturális 
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rendezvényünket, az Eklektiket is állandó részévé szeretnénk tenni a kari életnek. Több ötletünk 

is van a következő évre, többek között a Táncház vagy a Könyvklub létrehozása is. 

 

Animátori Kör 

Az Animátori Köri az ELTE PPK Hallgatói Önkormányzatának fontos támogató- és 

utánpótlási szervezete. Számos rendezvény megszervezéséhez és lebonyolításához 

nélkülözhetetlen az emberi erőforrás biztosítása, amit az Animátori Köri folyamatos képzése és 

utánpótlása tesz lehetővé. Ennek érdekében kiemelt fontosságú az új tagok integrálása. Az 

Animátori Köri vezetőjeként szolgáló animátor-koordinátor kulcsszerepet tölt be az utánpótlás 

képzésében és az animátorok irányításában. Ez a pozíció évente újra kiírásra kerül, és az új 

koordinátort a Kör tagjai választják meg szavazás útján. Az idei tanévben is az a célunk, hogy 

hagyományos módon elindítsuk az animátorrá váláshoz szükséges képződő évet. Ez a folyamat 

a képződők jelentkezésével kezdődik, majd egy Bevonó táborral folytatódik, majd 12 képzésen 

keresztül sajátíthatják el az animátori léthez szükséges készségeket. Terveink szerint a 

következő tanévben a képződőknek nagyobb szervezett eseményeket is tartunk majd, például 

az Etalont, Vezetőképző tábort és Avatást, de a képződők által szervezett hagyományos 

Megvendégelések, Bemutatkozások is megtartásra kerülnek majd a tanévben. 

Bízom benne, hogy közösen, összefogással és kreativitással emlékezetes és sikeres 

rendezvényeket szervezhetünk az ELTE PPK-n. Várom az együttműködést és az ötleteiteket a 

következő időszakban! 

 

Maller Hanga 

Rendezvényszervező Bizottság Elnökjelölt 
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Tanulmányi Bizottság elnökjelölt 

Általános célok és motivációk 

Az elmúlt félévben tudományos referensként vettem részt a 

Tanulmányi Bizottság működésében, így volt alkalmam 

megtapasztalni, milyen a Bizottság és a HÖK felépítése, hogy 

működik az információáramlás, milyen területekre érdemes 

odafigyelni és a fejleszteni a következő időszakban. 

Az elsődleges és fő feladatomnak tekintem a hallgatók 

tájékoztatását a tanulmányi információkkal kapcsolatban. Célom, 

hogy a Tanulmányi Bizottság elérhetőbbé váljon, hogy a hallgatók 

bizalommal forduljanak hozzánk a felmerülő kérdéseikkel 

kapcsolatban.  

A bizottság programját öt részben szeretném részletesebben kifejteni érdekképviseleti, 

tájékoztatási és három szakterületi csoportban, melyek a Delegált Kör, a tanárképzés, illetve a 

tudomány- és tehetséggondozás.  

 

Érdekképviselet 

A Tanulmányi Hivatal munkatársaival, illetve a Kari Tanulmányi Bizottsággal és a 

Pszichológiai Intézeti Tanáccsal folyamatos az együttműködése a Tanulmányi Bizottságnak. 

Az üléseken a hallgatók érdekeit képviseljük, és a tanulmányaikat érintő nehézségek vagy 

problémák megoldásán aktívan dolgozunk. Ezeket az együttműködéseket, valamint az 

Intézetek, a HÖK és a hallgatók közötti információ áramlást tovább szeretném erősíteni.  

 

Tájékoztatás 

A Hallgatói Önkormányzat más bizottságaival együttműködve könnyíthetjük meg a 

hallgatók egyetemi életét. A Kommunikációs Bizottsággal együtt olyan rendszer kidolgozásán 

dolgozunk, amivel a tanulmányi hírek és a tudományos részvétellel kapcsolatos információk a 

lehető legkönnyebben el tudnak jutni a hallgatókhoz a közösségimédia felületeinken. A 

honlapunkon egy új menüpont megalkotásán dolgozunk, melyben a Tudományos Diákkörbe 

(TDK) való becsatlakozás módját és lehetőségeit szeretnénk leírni.  
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A Rendezvényszervező Bizottsággal is szorosabban szeretnénk együttműködni. Ezt 

például a delegált- és animátor képzések időpontjainak egyeztetése útján, vagy a delegáltak az 

animátorképzésben való megjelenése által szeretnénk megvalósítani. Az utóbbit azért tartjuk 

fontosnak, mert a gólyák először általában az animátorokkal találkoznak. Ezért úgy gondolom, 

elengedhetetlen, hogy a tanulmányi kérdésekkel kapcsolatban is naprakész tudással tudjanak 

állni a gólyák előtt és megfelelő információkkal lássák el őket vagy megfelelő szervek felé 

irányítsák őket. Ezt a célt úgy tudjuk elérni, ha a képzésbe az egyetemi tanulmányokat érintő 

legfontosabb információk be vannak építve és megfelelően átadásra kerülnek.  

Arra lettünk figyelmesek az elmúlt fél évben, hogy vannak információk, amik nagyon 

nehezen jutnak el a diákokhoz, vagy nincsenek szisztematikusan, egy helyen összegyűjtve. 

Ennek a problémának az áthidalása érdekében szeretnénk egy Tanulmányi Kisokost összerakni, 

melyben a beiratkozástól a TDK jelentkezésen át a szakdolgozat leadásig minden hasznos 

információ megtalálható.  

 

Delegált Kör 

A Delegált Kör a Tanulmányi Bizottság és a PPK HÖK külső szerve, amely tagjai 

emberi erőforrásként biztosítják a karhoz köthető különböző események megvalósítását. A Kör 

tagjai, a delegáltak olyan hallgatók, akik részt vettek a Tanulmányi Bizottság által összeállított 

és megtartott képzéseken, amelynek köszönhetően tisztában vannak a legalapvetőbb 

tanulmányi kérdésekkel. Jelenlétük elengedhetetlen a Nyílt Napokon és az Education. A Kör 

tagjainak az összefogásáért a Tanulmányi Bizottság egy tagja, a delegáltkoordinátor felelős.  

A Delegált Kör további fontos funkciókat is ellát. Például, ezen körből kerülnek ki a 

Szakos Hallgatói Érdekképviselők (SzHÉK), akik mind alap-, mind mesterszakon segítik a 

gólyákat tanulmányi ügyeik átlátásában, felmerülő problémáik megoldásában, illetve a gólyák 

beilleszkedését segítve csapatépítő programokat szerveznek.  

A Delegált Kör egyik legfontosabb funkciója a már sokszor emlegetett 

információáramlás segítése.  

A következő időszakban a Kommunikációs Bizottsággal együttműködve szeretnénk a 

Delegált Kör népszerűségét növelni, hogy minél többen halljanak a lehetőségről és 

jelentkezzenek delegáltnak.  
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Tanárképzés 

A kar életében fontos szerepet tölt be a tanárképzés, hisz az ELTE-n tanuló 

tanárképzéses hallgatók mind megfordulnak a PPK-n, a nálunk elérhető pedagógiai-

pszichológiai modulokért, melyek a képzésük fontos részét képezik. Emellett a kar munkatársai 

segítik a gyakorlatuk megszervezését, illetve a portfóliók összeállítását és értékelését. Mivel 

ezen elemek a hallgatók képzésének fontos alapköveit alkotják, így a Hallgatói Önkormányzat 

részéről is elengedhetetlen, hogy ezen hallgatók érdekei is képviselve legyenek és meg 

legyenek jelenítve az önkormányzati munka során. Emellett a kari vezetéssel és az érintett 

oktatókkal kialakított szoros kapcsolatot és együttműködést továbbra is szeretnénk fenntartani. 

Ezen kívül a Tanárképző Központ közreműködését is esszenciálisnak tartjuk, így a 

velük folytatott kommunikációt is szeretnénk folytatni. A Tanulmányi Bizottságon belül a 

tanárképzési referens foglalkozik az előbb említett ügyekkel, emellett részt vesz a 

Pedagógusképzési- és Pedagógustovábbképzési Tanács, illetve a Pedagógusképzés Egyeztető 

Testület ülésein és munkájában. Egyetemi szinten ő az EHÖK Tanárképzési Bizottságának is a 

tagja, kari szinten pedig a kari Tanárképzési Bizottság folyamataiban veszi ki a részét. Ezen 

testületekkel és azok tagjaival továbbra is szeretnénk fenntartani a jó viszonyt és a gyümölcsöző 

közös munkát. Annak köszönhetően, hogy az ELTE több karán is folyik tanárképzés, 

kiemelkedő fontosságú a más karok tanárképzési referenseivel folytatott kommunikáció és 

együttműködés. Emellett a közösen megvalósított projekteket is szeretnénk a jövőben 

támogatni, mint például a Tanár leszek! hallgatói műhellyel való együttműködést. 

 

Tudomány/Tehetséggondozás 

Az egyetem és ezáltal a kar életének meghatározó eleme a kutatás. Rengeteg 

tudományos lehetőség, pályázat és program van felkínálva a hallgatóknak, többek között a 

demonstrátori pályázat, a kari tudományos pályázat, a Honorácior státusz és az Illyés Sándor 

Szakkollégium programjai. Ezek mellett nem elhanyagolható jelentőséggel bírnak a TDK és 

OTDK rendezvények. Illetve a karon számtalan kutatócsoport is működik, melyek mindig 

nyitottak új tagok vagy érdeklődők fogadására. A Tanulmányi Bizottság egyik tagja, a 

tudományos referens ezen lehetőségekkel foglalkozik, biztosítja a hirdetésüket, 

népszerűsítésüket, illetve egy kommunikációs hidat képez az intézetek vagy tanszékek kutatói 

és a hallgatók között. Ezt a kommunikációt szeretnénk felfrissíteni.  
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Ezek mellett a tudományos referens munkájának központi eleme még a 

Tudományperspektíva szerkesztése, mely a HÖK saját ISSN számmal rendelkező folyóirata, 

mely egy rövidebb kihagyás után idén újra megjelent. A lap kiadását továbbra is szeretnénk 

szorgalmazni, kitűzött célunk, hogy minden évben egyszer meg tudjon jelenni. A Külügyi 

Bizottsággal együttműködve az a törekvésünk, hogy angol nyelvű szövegeket is 

tartalmazhasson a Tudományperspektíva. Célul tűztük ki azt, hogy a tehetséggondozás 

érdekében a kutatócsoportokat elérhetőbbé, megközelíthetőbbé tegyük a hallgatók számára.  

A Tanulmányi Bizottság tagjainak közös feladatai közé tartozik még a tavaszi 

vizsgaidőszakban kiírásra kerülő Nemzeti Felsőoktatási Ösztöndíj elbírálása. Ezen lehetőség 

hirdetése is a mi feladatunk, illetve a Tanulmányi Hivatallal folytatott szoros együttműködés itt 

sem maradhat el. A korábbi évekhez hasonló módon tervezzük megvalósítani ezt a folyamatot, 

online formában szeretnénk hirdetni és bírálni is.  

A programtervet átolvasva körvonalazódik, hogy a legnagyobb célunk a hallgatók 

elérése és megfelelő tájékoztatása, ami a Kommunikációs Bizottsággal, Rendezvényszervező 

Bizottsággal, Külügyi Bizottsággal és a HÖK összes további Bizottságával együttműködve tud 

megvalósulni.  

 

Osztényi Dóra 

Tanulmányi Bizottság Elnökjelölt 
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PersPeKtíva főszerkesztőjelölt 

Az utóbbi egy év számos változást hozott kari lapunk életébe. 

Megújultak rovataink, elindult a külföldi hallgatók integrációja és 

szélesítettük a megjelenő írásaink palettáját. A sok éves munkának 

köszönhetően a PersPeKtíva egy magas színvonalú egyetemi lappá 

vált, és kiváló lehetőséget biztosít azoknak a hallgatóknak, akik 

szeretnék kipróbálni írói tehetségüket, vagy fejleszteni újságírói 

ügyességüket. Több fontos célunk is van a jövő évet illetően, ezek 

közül amennyit csak lehet, szeretnénk megvalósítani.  

 

 Szükségesnek tartottuk rovataink átdolgozását, aktualizálását. Nagy örömünkre 

szolgálna, ha egyre több írás jelenne meg ezen új témakörökben is. A Közéletben kis-, és 

nagyvilágunk mindennapi történéseit hozzuk el Nektek. Itt jelennek meg azok a közéleti jellegű 

írások, melyek nem feltétlenül kötődnek kulturális eseményekhez, vagy irodalomhoz. Itt főként 

praktikus ötleteket, beszámolókat, ajánlókat, interjúkat és ismeretterjesztő cikkeket találhatnak 

majd a hallgatók. A Tanulmány részben tanulási inspirációt, tudományt, Erasmust, 

ösztöndíjakat és még sok egyéb egyetemi apróságot gyűjtöttünk össze. Remek lehetőség a 

hallgatók akadémiai munkásságának bemutatására, ezért szeretnék minél több embert bevonni, 

hogy érdekes kutatásaikat, írásaikat megmutathassák a nagyközönségnek is. A Kultúra 

rovatban megpróbáljuk minél több szegmensét felvillantani a kari- és az általános kortárs 

kultúrának. Óriási büszkeség számunkra, hogy kari lapunkban egyre több idegen nyelvű cikk 

is megszületik.   

A tavalyi év egyik legfontosabb célkitűzése a külföldi hallgatók megszólítása volt, mely 

feladaton sokat dolgoztunk a Külügyi Bizottsággal karöltve. Természetesen mindig van még 

hova fejlődni, de nagy öröm számunkra, hogy ebben a szemeszterben már négy angol nyelvű 

írás is megjelent a Nemzetközi rovatunkban. A PPKöltészet rovatot két alegységre osztottuk – 

a Verselőre és a Mesélőre. Előbbi sok szeretettel várja a líra műfajában megszülető műveket, 

míg utóbbi főként novelláknak ad otthont. Nagy újítás volt a KörkéPP című rovat átdolgozása, 

ugyanis itt mostantól az egyetemi lét lesz a fókuszban. Szeretnénk megszólítani a karunkon 

működő öntevékeny köröket (mentorok, delegáltak, animátorok) és platformot szeretnénk 

biztosítani a számukra, ahol leírhatják élményeiket a különböző képzésekről, programokról és 
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eseményekről. Fontos megjegyezni, hogy minden rovatba továbbra is szívesen várjuk a 

vendégírásokat, hiszen a PersPeKtíva hallgatóknak szól, hallgatóktól.   

 Szerencsére nagyon nyitottak a lap írói, mindig rengeteg érdekes cikkel állnak elő, így 

célunk, hogy lelkesedésük ne apadjon. A szerkesztőségi tagokkal havonta szeretnénk üléseket 

tartani, ahol a csapatépítésen túl szakmai előmenetelükben is segíteni szeretnénk őket. Ezeken 

az összejöveteleken tartanánk a fejlesztő tréningeket, illetve a közös ötleteléseket is. Fontosnak 

tartjuk, hogy a szerkesztőséget is bevonjuk a lap fejlesztésébe a felmerülő problémák 

megoldásába és az új tervek megbeszélésébe. A lap küllemében, dizájnjában is folyamatosan 

megújul. Ezen a területen a hallgatóknak is szeretnénk lehetőséget adni kreativitásuk 

megmutatására – ezért a lap borítójának megalkotásában és a kimenő írásokhoz fűzött képek 

megszerkesztésében örömmel várjuk írótársaink segítségét, ötleteit. A lap továbbra is online 

formátumban jelenne meg, heti rendszerességgel.  

 Ahogy azt fentebb említettem a Külügyi Bizottsággal együttműködve fő célunk a minél 

több külföldi hallgató bevonása volna. Nagy örömünkre szolgálna, ha ők is egyre nagyobb 

létszámban vennének részt a kari kulturális élet alakításában. A Mediagrouppal folytatjuk a 

munkát. Kiváló fotósaik nagyszerű munkát végeznek, fényképeik színesítik lapunkat. A 

Rendezvényszervező Bizottsággal szeretnénk megtartani az eddig is igencsak prosperáló 

kapcsolatot. Célunk, hogy egyre több olyan írás jelenjen meg, amely főként a hallgatói életet 

és a színes programokat veszi górcső alá, ehhez pedig szükségünk lesz az animátorok, 

delegáltak és mentorok segítségére. Végül, de nem utolsó sorban szeretnénk szorosabb 

kapcsolatot kialakítani az ELTEPress-el és a többi kari lappal is. Az egymástól való tanulás és 

a közös programszervezés lehetősége olyan célok, amiért érdemes dolgozni a jövőben.  

 

Czingráber Péter 

PersPeKtíva Főszerkesztőjelölt 
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Záró gondolatok 

 

A fentebb említett céljainkkal és terveinkkel szeretnénk továbbra is biztosítani és fejleszteni a 

hallgatói érdekképviseletet. Bízunk benne, hogy jövőre is együtt alakíthatjuk majd azt a 

támogató és befogadó légkört, amelyet a PPK “Minden, ami ember” mottója is jelképez. 

Kommunikációnk és munkánk átláthatóságának fejlesztésével szeretnénk átadni azokat a fontos 

információkat, amelyek hallgató társaink életében a legfontosabbak, és amelyek a legtöbb 

helyen érintik mind tanulmányi, mind pedig közéleti tevékenységeinket. Forduljatok hozzánk 

bizalommal bármilyen felmerülő kérdés, probléma, vagy akár ötlet esetén!  

Kérünk Titeket, szavazzatok ránk, hogy céljainkat megvalósíthassuk Veletek, Értetek! 

Köszönjük a bizalmatokat! 
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